
Érmez.: 2010 CZFPT 14.

Írásbeli választ igénylő kérdés
országgyűlési képviselő
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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr . Réthelyi Miklós Nemzeti
Erőforrás Miniszter Urhoz :

„Újra a parlagfű ről”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel vettem „ A parlagfű” című írásbeli kérdésemre adott tájékoztatását . Mivel nagyon komoly
problémáról van szó, néhány kérdésem lenne még ugyanebben a témában .

Felmérések — legtöbb szakértő — szerint Magyarországon a legszerényebb becslések szerint is, több min t
egymillió ember szenved allergiától, melyet a parlagfű pollenje okoz, a Parlagfűmentes Magyarországért
Egyesület ezt a számot 2,5 millióra becsüli, miközben az Ön válaszában, azok száma, akik járóbete g
szakellátásban parlagfűvel összefüggésben hozható BNO-kal kódolt kezelésen megjelentek 240 000 esetr ő l
beszélhetünk . A közölt adatok között sokszoros eltérés állapítható meg . Ön szerint miből adódik ez a óriás i
eltérés, mennyire tehető ténylegesen a betegek száma ?

A Parlagfűmentes Magyarországért Egyesület szerint a lakosság 24 milliárd forint értékben szedi a
gyógyszerek garmadát annak mellékhatásaival, azt az összeget növeli az orvosi ellátás, táppénz stb . 40
milliárdos kiadása, a mezőgazdasági veszteség is 80 milliárd forint körüli összeg . Ezzel szemben az Ön
tájékoztatása szerint a 2009 . év július, augusztus, szeptember hónapjában — a parlagfűvel valószínűsíthetően
összefüggésbe hozható - támogatott gyógyszerek forgalma teljes áron 1 620 574 039 forint. Itt is igen
jelentős az eltérés. Mibő l adódat ez a különbözet?

Továbbiakban kérdezem Miniszter Urat, terveznek-e önálló népegészségügyi program indítását, esetle g
kormánymegbízott kinevezését a parlagfű elleni küzdelem témájában?
Mivel több tárcát is érint a probléma, terveznek-e kormányzati együttm űködést, tárcaközi bizottság
felállítását? Ön szerint mi lenne a leghatékonyabb módja a különböz ő minisztériumok említett témában
történő kommunikációja, tevékenysége összehangolásának?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010 . szeptember 13 .

Dr. Oláh Lajo s
országgyűlési képviselő
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